
 

Brønshøj Skole. Skolebestyrelsesmød d. 24. august 2020 

 
Tilstede: Forældre: Marie Louise Sederberg, Margrethe Diaz, Claus Jacob Nielsen, Rune Bjørnvig, Anne Alsing, 

Camilla Dahm, Anders Kjældgaard, Lars Bender.  

Elever: Magne Hansen, Kajsa Jensen.  

Medarbejder: Jesper H. Petersen 

Ledelse: Mikkel Wiene, Katrine Bjergved, Lone Skov, Helle Wendt 

 

Fraværende: Kasper, Johan, Karen 

 

Dagsorden og referat 

Punkt Beskrivelse Referat  

Velkomst Velkommen til skolens nye bestyrelse 
– konstituering af bestyrelsen v. 
Mikkel Wiene, skoleleder  
Præsentation af alle mødets 
deltagere – bordet rundt:  
Hvem er vi og hvad er vi optaget af 
omkring Brønshøj Skole? Hvad 
kommer vi med af viden og 
kompetencer? 
 

Alle præsenterede sig selv og begrundede 
deres beslutning for at være en del af 
bestyrelsen 

Skolens 
læringspraksis 

Brønshøj Skole - Skolens 
organisering, pædagogiske visioner 
og læringsrum v. Katrine Bjergved, 
afdelingsleder   
 

Katrine gennemgik Brønshøj Skoles 
læringspraksis 

Bestyrelsens 
arbejde 

Kort introduktions til bestyrelsens 
arbejde  
v. Margrethe Diaz og Marie-Louise 
Sederberg (formand og næstformand 
i bestyrelsen)  
 

Margrethe og Marie-Louise fortalte om 
bestyrelsens arbejde og hvordan arbejdet 
organiseres. 
Herunder information om 
kontaktforældremøde oktober 2020 
 

Forslag til 
bestyrelsens 
arbejde i 20-21 

Hvad skal der arbejdes med i dette 
skoleår? 
Hvad er der behov for? 
Hvad er der interesse for? 

• Skolens læringsprofil 

• Principper for skolens udvikling 

• Kontaktforældrerollen og 
kontaktforældremøder 

• Kodeks for kommunikation 

• Forældreinvolvering (temamøder) 

• Værdisæt 

• Inklusion 
 



Konstituering af 
den nye 
bestyrelse 

Der skal vælges en formand og 
næstformand 

Marie-Louise Sederberg genopstillede op 
som formand og blev valgt. Margrethe Diaz 
genopstillede som næstformand og blev 
valgt. 

Evt. Næste møde 28.9.20 er et længere 
arbejdsmøde. 
Hvad skal der ske? 

• Margrethe, Marie-Louise og Mikkel 
udarbejder en dagsorden og proces 
for afvikling af mødet. Skolens 
økonomimodel præsenteres af 
medarbejder fra det administrative 
fællesskab. 

• Bestyrelsen udtrykte ønske om, at 
hjemmeside opdateres løbende. 

• Bestyrelsen udtrykte ønske om, at 
bestyrelsens arbejde gøres synligt 
for andre forældre. 

• Bestyrelsen ville gerne have et fast 
punkt på dagsordenen med nyt fra 
personale og elever. 

• Bestyrelsen ønskede at 
elevrådsarbejdet genoptages på 
trods af COVID-19 

 

 

 

 

 

 


